
Referat 

Bestyrelsesmøde 4. november 2024 kl. 18:30 til 21:10 

Til stede:Martin Vasarhelyi (MV), Mads M. Hansen (MMH), Jørgen Rasch (JR), Henrik Johansen 

(HJ), 

Suppleanter: Axel Iversen (AI), Frank Nielsen (FN)  

Havnefoged: Bo Nielsen (BN) 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2. Fra Havnen 

2.1. Havnefogedens orientering 

Der er nu 45 både på land, vi mangler 3 klubbåde og 1 motorbåd. En lejer af landplads 
ønskede ikke at benytte pladsen, og har bedt om tilbagebetaling af forudbetalt leje. Da 
forholdet ikke er afklaret i lejekontrakten tilbagebetales lejen. Forholdet skal afklares for 2025 

2 lejere har opsagt deres lejemål, 3 lejere ønsker ny plads. BN opslår den gældende venteliste 
i klubhuset. 

Gennemgang/udskiftning af el-standere + stik -afsluttet pris: 15.000 kr.  

Bom ved slæbestedet står åben - BN forbereder betaling via MobilPay. 

Certificering af mastekran og beddingsvogn -  afventer afklaring med firmaet, der skal syne og 
certificere. 

Arbejdsdag 9. nov. BN giver antal deltagere til spisning til JR senest 7. november.  

FN vikarierer for BN fra 6.nov kl.17 til 8. nov kl 24. Vagttelefon henviser til FN 

2.2. Glaciet  

Reparationen af glaciet er færdigt. Pris ca. 215.000 kr. for 123 kvm. Betydeligt billigere en 
tidligere estimeret 

2.3 Skinner & nedramning  

Der er p.t. ingen skinner på markedet. - Vi forventer indkøb af et læs i foråret 2025 (BN). 

2.4 Opgaver jfr. Martins liste 

Opgaverne er overført til BNs ‘to- do’ liste og udføres på arbejdsdage (BN) 

2.5 BEAS  



BN sørger for at JR & MMH får adgang snarest muligt. Kun BN foretager ændringer. 

2.6 Redningsstiger - (BN+MMH) 

Afventer svar fra Tryg om hvor mange stiger vi får. 

2.7 Havnens arkiv – (JR + BN)  

Udskydes til senere. 

2.8 Både på autocamperpladser  

Både skal være væk senest 15. april 2025 jfr. BNs mail til lejerne af 05.09.2024. 

2.9 Underskrift af andelsbeviser 

4 beviser underskrevet. 

2.10 Takster 2025 (BN) 

Nyt takstblad besuttes på bestyrelsesmøde i januar 2025 

2.11 BN ansættelsesaftale 

Afventer endelig udformning og underskrift. MV og TJ underskriver for havnen. 

3. Økonomi -update (HJ) 

Indtægterne er under budget, pga. et forøget antal lejere der er andelshavere. 

Udgifterne er lavere end budgetteret. 

4. Strib Bådeklub (JR+MMH) 

Udskydes. 

5. Muslingedyrkning 

MV bekræfter til gruppen at den kan bruge broen ved slæbestedet som nu - ophængning langs 
broen og opfordrer til at danne særskilt forening. 

6. Havnemessen 26/27 november 

MV, BN og Lars Kærbølling fra Projektgruppen deltager. Havnen betaler for deltagelse, 
overnatning og transport (skattefri kørselsgodtgørelse). 

7. Nyt fra Projektgruppen 

Mangler budget for arkitekt - TJ rykker  

MV deltog i mødet mellem Projektgruppen og kommunen. Stemningen var overvejende 
positiv. Der kommer referat 



Drøftelse af gruppens mandat på næste bestyrelsesmøde. 

8. Eventuelt 

Intet 

9. Næste møde 

Afventer afklaring af tilgængelighed. Foreløbig dato 2. december 

 

 


